
AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE
CELEBRADA EL DIA 5 DE FEBRER DE 2015.
ACTA 01/15.

A Montuïri, essent el dia cinc de febrer de dos mil quinze, essent les 20:00
hores, es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a
l'objecte de celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauçà
Mayol, assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila,
María Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol; María Teresa Martinez Marcus i Gabriel Pocoví
Ferrando pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel
grup municipal del PSOE.

Excusa la seva absència :

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal.

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum
d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de
l’ordre del dia.

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ
ANTERIOR.-

Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat.

2.- COMUNICACIONS DE LA BATLIA .-

Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen
seguidament,  donant-se el plenari per assabentat :

Sobre la invitació de la UIB a la cerimònia de nomenament com a doctora
honoris causa a Maria del Mar Bonet.

Sobre les conclusions aprovades per la comissió d'assumptes socials del
Parlament Balear per avaluar la infància en situació de risc.
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Sobre la reunió del Consell Coordinador de policia del Pla de Mallorca de 10 de
desembre de 2014.

Sobre l'autorització de la Conselleria d'Agricultura al Sr. Miquel Munar Ques
per a la tala de pi blanc a la finca Son Company.

3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-

Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat.

4.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA IVTM .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap
intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle somès el punt a votació,  essent aprovat per
unanimitat, amb el següent contingut :

Examinat l’expedient incoat per a la modificació de l’ordenança fiscal
reguladora de l’impost sobre els vehicles de tracció mecànica, vist l’informe emès pel
Secretari-Interventor, trobant l’expedient conforme, l’ajuntament en ple adopta per
unanimitat el següent ACORD :

1.- Aprovar amb caràcter inicial la modificació de l’ordenança fiscal reguladora de
l’impost sobre els vehicles de tracció mecànica, donant nova redacció al seu article
5.tercer  en els termes que contenen el text annex.

2.- Exposar al públic el present acord, juntament amb la nova redacció de les
normes de l’ordenança fiscal afectada, durant el termini de trenta dies, a fi de que els
interessats puguin examinar l’expedient i presentar les reclamacions que considerin
oportunes.

3.- L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i començarà a comptar el
termini a partir del dia següent a la publicació de l’anunci.
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5. BASES I CONVOCATORIA BORSÍ MONITOR DE TEMPS LLIURE.

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger anuncia que esta a favor, però que troba que l’entrevista esta
massa valorada.

El Sr. Guillem Mas, anuncia que també  esta a favor, pero proposa ampliar el
termini de presentació de sol·licituds a 15 dies, proposta que es admesa per unanimitat
dels presents.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb el següent contingut :

Examinades les Bases redactades pels serveis tècnics per la constitució d’una
borsa d’aspirants per proveir places pel desenvolupament del projecte La Conciliació de
la Vida Laboral i Familiar i trobades conformes, l’ajuntament en ple adopta per
unanimitat el següent ACORD

PRIMER. Aprovar les Bases que han de regir la convocatòria per la constitució
d’una borsa d’aspirants per proveir places pel desenvolupament del projecte La
Conciliació de la Vida Laboral i Familiar 2015-2017, modificant la base Tercera.3,
ampliant el termini de presentació de sol·licituds de 7 dies a 15, i convocar les
corresponents proves selectives.

SEGON. La convocatòria, juntament amb les seves bases es publicarà a la
pagina web i tauló d’anuncis de l’ajuntament, produint-se els efectes administratius des
de la data de publicació a la pagina web.

6. DEVOLUCIÓ PAGA EXTRAORDINÀRIA DESEMBRE 2012.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap
intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle somès el punt a votació,  essent aprovat per
unanimitat, amb el següent contingut :
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La disposició addicional dotzena de la Llei 36/2014, de 26 de desembre, de
Pressupostos Generals de l'Estat per a 2015, estableix la possibilitat de recuperació de la
paga extraordinària i addicional del mes de desembre de 2012 suprimida en el seu dia.

A tal efecte cada corporació podrà aprovar via pressupost o via acord plenari
l’abonament de quantitats en concepte de recuperació dels import efectivament deixats
de percebre com a conseqüència de la supressió de la paga extraordinària, així com de la
paga addicional de complement específic o pagues addicionals equivalents,
corresponent al mes de desembre de 2012.

La quantitat que es podrà abonar serà l’equivalent a la part proporcional
corresponent als primers 44 dies de la paga extraordinària.

La aprovació d’aquesta mesura esta condicionada al compliments del requisits
d’estabilitat pressupostaria establerts a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril
d’Estabilitat Pressupostaria.

Atès que no s'ha procedit encara a l'aprovació del pressupost de 2015, no es pot
comprovar el compliment o no dels requisits que estableix l'esmentada Llei Orgànica.

Comprovat que a tots els funcionaris i personal laboral d'aquest ajuntament se li
va suprimir la paga extraordinària corresponent a desembre de 2012, i en base a
l'exposat, l'ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord:

1r. Abonar als funcionaris i personal laboral de l' ajuntament de Montuïri en
concepte de recuperació dels imports deixats de percebre en la paga extraordinària de
desembre de 2012, una quantitat equivalent als 44 primers dies d'aquesta paga.

2º.Esta devolució queda condicionada al fet que, aprovats el pressupost general
de l'ajuntament per a l'exercici de 2015, compleixi amb els requisits d'estabilitat
pressupostària que estableix la Llei 2/2012 del mateix nom.

7. DISOLUCIÓ CONSORCI AIGÜES I ASSUMPCIÓDEL SERVEI
MITJANÇANT LA MANCOMUNITAT PLA DE MALLORCA.-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :
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El Sr. Guillem Mas, demana si el romanent de diners que quedi al consorci, en
passar a la mancomunitat, s'incorporarà a la caixa única general de la mancomunitat o
només afectarà aquells ajuntaments que integren el consorci. Contesta el Sr. Batle que
s'integrarà en els fons de la mancomunitat, però seran ingressos finalistes que només
afectaran els ajuntaments membres del consorci.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb el següent contingut :

Per part del Consorci per a l’abastament d’aigües i sanejament de la zona del Pla
de Mallorca ( endavant Consorci d’Aigües) va acordar a la seva reunió de 31 d’octubre
de 2014, la dissolució del consorci d’Aigües per a la integració del serveis d’aigües i
clavegueram a la Mancomunitat Pla de Mallorca.

Al citat acord s’expressa que els ajuntaments, com a integrants del consorci,
hauran d’adoptar un acord en el mateixos termes i amb el quòrum de majoria absoluta,
així, vist l’informe emès per secretaria intervenció, i trobant que el traspàs de la
competència del servei es bona per la millor prestació del servei, l’ajuntament en ple
adopta per unanimitat el següent acord :

1.- Aprovar la dissolució del Consorci per a l’abastament d’Aigües i sanejament
de la zona del Pla de Mallorca en el que està integrat d’acord a l’article 30. b) dels seus
Estatuts.

2.-Aprovar que la Mancomunitat Pla de Mallorca assoleixi els serveis
d’abastament d’Aigua i clavegueram, d’acord a allò que preveu l’article 3 apartat 1, i) i
apartat 2 dels seus Estatuts per a aquest municipi amb les condicions establertes a
l’article 6.3 dels Estatuts del Consorci d’Aigües

3.- La dissolució del Consorci implica la liquidació del mateix que es substància
en que la Mancomunitat  Pla de Mallorca passarà a ser titular de tots els drets, deures i
obligacions que ostenti el Consorci en el moment de la efectivitat de la dissolució.

4. L’efectivitat de la dissolució del Consorci i de la assumpció del servei
d’abastament d’Aigua i clavegueram per part de la Mancomunitat Pla de Mallorca
tendrà efecte a dia 1 de gener de 2015.

5. El present acord implica específicament la subrogació de la Mancomunitat Pla
de Mallorca en la Concessió del Servei de la que és actualment concessionària la
mercantil HIDROBAL, així com la vigència de tots els acords adoptats pel Consorci en
relació al serveis de la seva competència.
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6. A l’efecte de l’apartat anterior, es manté la vigència de l’article 6.3 dels
Estatuts del Consorci d’Aigües del Pla per als municipis consorciats pels que es feu
efectiva la concessió dels serveis mitjançant el contracte subscrit en el seu dia del que
avui és titular HIDROBAL, que en cas d’acordar la separació del servei, d’acord a
l’article 3.6 dels Estatuts de la Mancomunitat, abans de que es compleixin els 25 anys
de funcionament del Consorci es veurien obligats a indemnitzar la Mancomunitat en els
mateixos termes que anteriorment hi estaven amb el Consorci, es a dir:

a) Devolució total al Consorci de les quantitats rebudes del mateix, degudament
actualitzades en consideració a la data en que foren percebudes i a la data de la
notificació d’abandonar el Consorci.

b) Abonament del 8% del total de la quantitat corresponent a les obres i
instal·lacions que per aquest membre s’haguessin acordat, multiplicat pel
nombre d’anys que l’esmentat membre hagués quedat en el Consorci.

Si la quantitat resultant fos inferior al 75% del total de la inversió executada per a
aquest membre, s’incrementarà fins assolir l’esmentat percentatge.

7. El present acord no tendrà cap virtualitat si no és adoptat per la totalitat dels
municipis que constitueixen el Consorci per a l’abastament d’Aigües i sanejament de la
zona del Pla de Mallorca i no es fa efectiva la renúncia del Consell de Mallorca a la seva
qualitat de membre del Consorci d’Aigües del Pla de Mallorca .

8. El Present acord es notificarà al Consorci per a l’abastament d’Aigües i
sanejament de la zona del Pla de Mallorca i a la Mancomunitat Pla de Mallorca.

8. DONAR COMPTE INFORME SEGUIMENT PLA D’AJUST 2014.-

Pel Sr. Batle es dóna compte de l'informe elaborat per la secretaria intervenció
com a seguiment del pla d'ajust vigent, i les conclusions es resumeixen en que aquest no
es compleix pel que fa a ingressos, si complint pel que fa a despeses, on s'haurien
superat les previsions del pla, donant-se de tot això el plenari per assabentat.

9. RESOLUCIÓ RECURS DE REPOSICIÓ ANTONIA MAYOL
MESQUIDA .-

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut, proposant l’afegir un
punt a l’acord consistent en no abandonar les negociacions amb la Sra. Mayol per



AJUNTAMENT DE MONTUÏRI
( B A L E A R S )

intentar arribar a un acord satisfactori per ambdues parts, tal com ja es va aprovar a la
sessió plenària de 7 d’agost de 2014.

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, duent-se a terme les
següents intervencions :

El Sr. Joan Verger, anuncia que el seu grup s’abstindrà.

El Sr. Guillem Mas, demana si la causa de no expropiar és econòmica. Contesta
el Sr. Batle que sí, però que, arribat el cas, s'intentaria pagar amb la venda de solars
municipals. Per això és partidari de seguir negociant ja que és dels que pensa que més
val un bon acord que un mal plet.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor ( PP) i 5 abstencions (PSM i
PSOE), amb el següent contingut :

Amb data 25 d’abril de 2007 es va procedir a la signatura d'un conveni entre la
Sra. Antonia Mayol Mesquida i l'ajuntament de Montuïri consistent en que l'ajuntament
li construiria una casa nova en un solar que seria propietat del mateix, amb la finalitat de
procedir a l'obertura de un vial previst en les NNSS vigents i que travessa l’ immoble
propietat de la Sra. Mayol.

Perquè aquest solar passés a mans de l'ajuntament era necessari que s'aprovessin
les modificacions incloses en l'adaptació de les NNSS al Pla Territorial de Mallorca, per
a això l'ajuntament va signar un conveni amb el Consell de Mallorca.

El consell de Mallorca va rescindir el contracte que tenia amb l'equip redactor
contractat per realitzar l'adequació de les NNSS, donant així per conclòs els convenis
amb els ajuntament, entre ells el de Montuïri. Aquesta i altres circumstàncies feren que
el conveni per aconseguir el solar no es pogués complir, i com a resultes d’aquella
resolució el conveni amb la Sra. Mayol esdevingués ineficaç per falta del solar on
s’havia de materialitzar el mateix.

Davant d'aquesta situació, que fa impossible el compliment del conveni que es
va signar en el seu dia, l'ajuntament decideix revisar d'ofici l'acord plenari en el qual es
va procedir a l'aprovació del repetit conveni. Informat l’expedient pel Consell
Consultiu, aquest arriba a dues conclusions:

1a. Que és cert que el conveni ha esdevingut ineficaç i per tant el seu
compliment és impossible des del punt de vista material, al no ser propietari l’
ajuntament del terreny per poder construir l'habitatge a la Sra Mayol.
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2n. Que, no obstant això, l'acord plenari no és nul, ni es pot anul·lar, per que en
aquella data el conveni era assolible. Ha esdevingut ineficaç a través del temps i
posteriorment a la data de l'acord plenari en què es va aprovar el conveni. Pel que, si
escau, la Sra. Mayol tindria dret a una indemnització, substitutiva del conveni
impossible de complir.

Davant d'això, l'ajuntament amb data 29 d'octubre de 2012 i ratificat mitjançant
un altre escrit de data 11 de juliol de 2014, va oferir a la Sra. Mayol un nou acord
consistent en el lliurament d'uns solars propietat de l'ajuntament, amb un valor superior
al de la construcció de l'habitatge de l'antic conveni, segons informe de l'arquitecte
municipal, sent rebutjat mitjançant escrit de data 16 juliol 2014.

En ser d'impossible compliment el conveni, es va procedir per l'ajuntament a la
seva anul·lació mitjançant acord plenari de data 7 d'agost de 2014. En aquest acord
s'estipulava que, a més de l'anul·lació del conveni, s'expressava literalment que es
continuessin les negociacions amb la Sra. Mayol per arribar a un acord amistós que
beneficiés a ambdues parts.

Notificat l'acord plenari de 7 d'agost de 2014, la Sra. Mayol presenta contra el
mateix Recurs de Reposició, al qual contesta l'ajuntament amb una carta en què se li
explica que l'ajuntament ha començat a donar els passos necessaris per poder oferir un
acord i arribar així a una solució amistosa. Concretament es va sol·licitar una valoració,
per tècnics especialitzats independents, de l'habitatge actual de la Sra. Mayol i del que
costaria avui l'edificació de l'habitatge de l'antic conveni i que esperés a la conclusió de
les dues valoracions.

Com contestació la Sra. Mayol va presentar un escrit amb data 9 de gener de
2015, rebutjant en la seva totalitat l'escrit remès per l'ajuntament i exigint la resolució
del recurs de Reposició presentat.

Vist tot l'exposat, i atesa la voluntat de no negociar de la Sra Mayol i donada
l'actual situació econòmica de l'ajuntament que fa inviable ara la incoació d'un
expedient d'expropiació, únic recurs que li quedaria a l'ajuntament per concloure les
obres d'obertura del vial, aquest ajuntament no té mes remei que renunciar a la
continuació de les obres d'obertura del vial projectat, restituint així a la Sra. Mayol tots
els seus drets, des del punt de vista d'expropiació, sobre l'immoble de la seva propietat,
atès que, com a conseqüència de l'anterior, tampoc s'incoarà expedient algun
d'expropiació.

El Recurs de Reposició es basa en que l'informe del Consell Consultiu assenyala
què l'ajuntament haurà d'indemnitzar a la Sra. Mayol sempre que s’hagin generat danys
i perjudicis, sense que es presenti cap argument contra el contingut de l'acord plenari
que és la declaració de la ineficàcia del conveni i, per tant, la seva anul·lació.
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Pel que fa a la indemnització l'ajuntament ho ha intentat en repetides ocasions
intentant arribar a un acord amb la Sra. Mayol que sempre ha estat rebutjat.

D'altra banda, la renúncia a la continuació de les obres d'obertura del vial
projectat, ens porta a la conseqüència que la Sra. Mayol no hi haurà patit cap perjudici
al poder continuar habitant en el seu habitatge.

Quant a la declaració d'ineficàcia del conveni, com ja s'ha dit, no es objecta res
en el recurs presentat, per la qual cosa, en base de tot l'exposat, l'ajuntament en ple
adopta per majoria absoluta legal el següent acord:

1r Rebutjar el Recurs de Reposició presentat per la Sra. Antonia Mayol
Mesquida contra l'acord plenari d'aquest ajuntament de data 7 d'agost de 2014, per les
raons exposades.

2n. Renunciar a la continuació de l'obra prevista d'obertura del vial corresponent
a la unitat d'actuació Buenavista i que comportava l'enderroc de l'habitatge de la Sra.
Antonia Mayol Mesquida, donant així les obres per finalitzades.

3r. Com a conseqüència del punt anterior, renunciar a la incoació de qualsevol
expedient d'expropiació contra l'habitatge de la Sra. Mayol.

4art. Continuar les negociacions amb la Sra. Mayol amb la finalitat d'intentar
arribar a un acord que sigui beneficiós per a ambdues parts i que mitjançant el qual, es
pugui restituir a la Sra. Mayol el contingut del conveni anterior amb la seva
corresponent indemnització, si s'escau, a què es refereix l'informe del Consell Consultiu
i que al mateix temps, serveixi per poder continuar amb les obres d'obertura del nou
vial.

5n. Notificar a la Sra. Antonia Mayol Mesquida a través de la seva
representació.

10. MOCIÓ PSOE CÀMARA AGRARIA .-

El Sr. Guillem Mas, portaveu del grup PSOE, es procedeix a la lectura de la
moció.

Conclosa la seva lectura, pel Sr. Batle es manifesta que està d'acord amb la
mateixa, però vol fer constar:
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- Que en l'exposició de motius es diu que s'han cedit locals en els ajuntaments de
LLucmajor i Felanitx i això no és correcte per que el que ha hagut a Felanitx ha estat
una permuta.

- Que el paràgraf que parla del destí dels doblers de la venda pel Govern de les
càmeres, tampoc és cert ja que els mateixos no han anat a la caixa única, sinó que s'està
negociant el seu destí.

Per tot això, proposa el suprimir el paràgraf des de “Mentrestant fins Felanitx”,
proposta que és acceptada per unanimitat dels presents.

El Sr. Joan Verger manifesta que està d'acord amb la moció, però proposa una
redacció més àmplia per al punt 2 ja que si no es tanca molt el destí del local, proposta
que és acceptada per unanimitat dels presents.

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat, amb el següent contingut :

Vista la moció presentada pel grup municipal PSOE sobre la recuperació del
local de la cambra agrària de Montuïri, l’ Ajuntament en ple adopta per unanimitat el
següent acord:

1er. Aprovar la moció presentada pel grup municipal PSOE en la forma que es
transcriu a continuació, amb inclusió de les modificacions aprovades consistents en
suprimir el paràgraf de l'exposició de motius que va des de "Mentrestant a Felanitx", i
redactar en forma més àmplia el paràgraf 2 de la moció, quedant el mateix en la forma
que es transcriu a continuació en la moció.

2º.- Remetre el present acord a la Conselleria d'Agricultura, Medi Ambient i
Territori, sol·licitant la cessió del local de la cambra agrària de Montuïri en la forma que
assenyala la moció aprovada.

MOCIÓ PER A LA RECUPERACIÓ DEL LOCAL DE LA CAMBRA AGRÀRIA
DE MONTUÏRI.

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

L’actual local de l’extinta Cambra Agrària de Montuïri es creà per acollir els sindicats
agrícoles com la desapareguda Hermandad de Labradores y Ganaderos. Aquesta
adquisició es feu al seu moment amb els doblers provinents d’una part de les
contribucions (actual IBI) que pagaven els pagesos de Montuïri per les terres que
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conreaven. És a dir, es comprà amb base a l’esforç físic i econòmic de la majoria dels
nostres antecessors

Amb la desaparició d’aquests sindicats, aquests edificis passaren a ser propietat del
Govern de les Illes Balears, assumint la seva gestió la Conselleria d’Agricultura. Ara la
Conselleria ha posat en venda aquests locals. Venda que si es dugués a terme suposaria
que els doblers anirien integrament a la caixa única del Govern, sense que el nostre
municipi en tingués cap benefici directe

Per tant, amb aquests arguments es presenta la següent MOCIÓ:

1. L’Ajuntament de Montuïri acorda sol•licitar a la Conselleria d’Agricultura, Medi
Ambient i Territori la donació o cessió mitjançant conveni d’aquest local al municipi de
Montuïri

2. L’Ajuntament de Montuïri destinarà l’esmentat local al desenvolupament d’activitats
públiques de caràcter socio-cultural.

3. En el suposat cas que així no fos i es dugués a terme la venda de l’immoble,
l’Ajuntament de Montuïri sol•licitarà la totalitat dels doblers ingressats, els quals les
destinarà convenientment a la millora d’elements rurals com són els camins (asfaltat,
neteja, etc.), pous públics, parets o a la millora de la finca pública municipal de Son
Forners .

11 .- PRECS I PREGUNTES .-

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació
s’assenyalen:

SR. JOAN VERGER  (PSM):

Demana a quant ascendeix el deute de l'ajuntament amb la mancomunitat.
Contesta el Sr. Batle que aquesta ascendia a 400.000 €, sent en l'actualitat de 200.000 €.

SR. GUILLEM MAS :

Assenyala que li han arribat queixes de l'estat del paviment de diversos carrers
per que patinen, sobretot amb pluja, amb el consegüent perill que això comporta.
Contesta el Sr. Batle que ho mirarà.
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Assenyala que hi ha un escaló una mica perillós a l'esplanada de l'escoleta,
contestant el Sr. Batle que també es mirarà.

I no havent altres temes a tractar el Sr. Batle aixeca la sessió essent les 21:00
hores del dia abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i
donc fe.

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR

Jaume Bauçà Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal


